
van meer gereguleerde cannabisteelt
(24077, nr. 135).

(Zie vergadering van heden.)

De voorzitter: Op verzoek van
mevrouw Joldersma stel ik voor,
haar motie (24077, nr. 132) van de
agenda af te voeren. Op verzoek van
de heer Van der Ham stel ik voor, zijn
motie (24077, nr. 135) van de agenda
af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-Albayrak
c.s. (24077, nr. 128).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak, D66, de VVD en de LPF
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Albayrak/Nawijn (24077, nr. 129).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, de LPF, de Groep Lazrak en
D66 voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Albayrak
(24077, nr. 130).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak en D66 voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Albayrak
(24077, nr. 131).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak en D66 voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Joldersma/Nawijn (24077, nr. 133).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de VVD, de
ChristenUnie, de SGP, het CDA en de

LPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Joldersma (24077, nr. 134).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, de ChristenUnie, de SGP, het
CDA en de LPF voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over twee op één cel, te weten:
- de motie-Straub/Vos over het
overgaan tot de landelijke invoering
alvorens met de Kamer is overlegd
over het evaluatierapport (24587, nr.
107);
- de motie-Halsema/De Wit over de
toepassing met dwang (24587, nr.
108).

(Zie vergadering van heden.)

In stemming komt de motie-Straub/
Vos (24587, nr. 107).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA en de
Groep Lazrak voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Halsema/De Wit (24587, nr. 108).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA en de
Groep Lazrak voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde is de stemming over
moties, ingediend bij het debat over
bouwfraude, te weten:
- de motie-Halsema c.s. over een
regeling voor klokkenluiders (28244,
nr. 78);
- de motie-Atsma c.s. over duidelijke
wet- en regelgeving en de inventari-
satie van de rechtspositie van
klokkenluiders (28244, nr. 79).

(Zie vergadering van heden.)

In stemming komt de motie-Halsema
c.s. (28244, nr. 78).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Lazrak, de ChristenUnie en de
LPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Atsma
c.s. (28244, nr. 79).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

Geachte medeleden. Met deze laatste
stemming op onze stemmingslijst
van vanavond, een stemmingslijst
met 64 onderdelen, na behandeling
van een agenda met 32 punten, sluit
ik de laatste vergadering voor het
zomerreces. Voor mij persoonlijk is
dit de 22ste keer. Voor een aantal
van ons is het de eerste keer.
Ik hoop dat eenieder net als ik een

goed en bijzonder jaar heeft gehad.
Er is veel gebeurd. Wij hebben
bijvoorbeeld uitgebreid gesproken
over onze werkwijze. Deze werkwijze
is veranderd, maar naar het oordeel
van velen, inclusief mijzelf, nog niet
voldoende. Maar wij werken aan
onze werkwijze. Wij hebben een
nieuw gebouw geopend: Plein 23,
het Logement. Wij hebben voor het
eerst op locatie vergaderd, in
Veendam. Wij hebben veel spoedde-
batten gevoerd, maar wij hebben ook
op verantwoorde wijze voldoende
wetgeving behandeld.
Morgen en overmorgen, vrijdag en

zaterdag, is er de eerste parlemen-
taire activiteit in het kader van het
Nederlands EU-voorzitterschap: de
voorzittersconferentie. Samen met de
voorzitter van de Eerste Kamer
ontvang ik vanaf morgenochtend
negen uur alle parlementsvoorzitters
van de huidige en van de vier
kandidaat-lidstaten van de Europese
Unie en de voorzitter van het
Europees Parlement. Europa is
belangrijk voor en in onze samenle-
ving; de contacten tussen de
verschillende parlementen in Europa
dus ook. Dit parlementaire jaar zijn
er tien nieuwe EU-lidstaten bijgeko-
men. Wij weten het allemaal. Er zijn
verkiezingen voor het Europees
Parlement geweest en er is door
regeringen overeenstemming bereikt
over de Europese Grondwet. De

Voorzitter
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